
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 22. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 43
Hvad er ministeren kommentar til, at Ekspertudvalget om gennemsigtighed og
mobilitet på realkreditmarkedet i sin rapport arbejder med et kapitalafkastni-
veau på realkreditområdet på 7,2 pct., mens branchen selv forventer 10-12
pct., og hvilket kapitalafkastniveau mener ministeren er rimeligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL), Josephine Fock
(ALT) og Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Pelle.Dragsted@ft.dk, Josephi-
ne.Fock@ft.dk, Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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